
Solna den 21 december 2020 

Enkel fråga till Omvårdnadsnämndens ordförande Samuel Klippfalk 

 

 
Enkel fråga om regionens bristande vårdansvar 

 
IVO tog beslut den 24 november om att rikta stark och allvarlig kritik mot Region Stockholm 

för stora brister i vården av äldre människor under Coronapandemin. Det är brister som i hög 

utsträckning handlar om vårdsansvar gentemot de boende på särskilda boenden för äldre. I 

januari kommer IVO att presentera vad de anser är kommunernas ansvar i detta. 

 

Var femte Coronasjuk på äldreboenden fick ingen läkarbedömning. Endast en handfull 

procent fick träffa en läkare. Istället sattes allt som oftast palliativ vård in, vård med mediciner 

som lugnar och minskar andningen för att lindra lidandet en kort tid innan en oundviklig död. 

Det går inte att avgöra om detta var rätt beslut eftersom de flesta av dessa Coronasjuka inte 

fick träffa en läkare. IVO:s utredning är hårresande läsning och pekar på en alltför låg 

lägstanivå i vården av de sjukaste äldre. Sannolikt gäller detta även särskilda boenden i 

kommunal såväl som i privat regi i Solna.  

 

Med anledning av ovanstående ställer jag en enkel fråga till Omvårdnadsnämnden 

ordförande: 

Har Solna stad vidtagit åtgärder för att kräva att regionen tar sitt fulla vårdansvar mot 

vårdbehövande på särskilda boenden i Solna i enlighet med vad IVO menar att de borde? 

 

 

  


